

SATECHI



TRIPLE 4K DISPLAY DOCKING STATION - EU
STATION D'ACCUEIL À TROIS ÉCRANS 4K

© 2023 SATECHI. All rights reserved. Satechi is a registered trademark of Satechi LLC and may be registered. USB Type-C, USB Type-A, USB-C and USB-A are trademarks of USB Implementers Forum. DisplayPort™ and the DisplayPort™ logo are trademarks owned by the Video Electronics Standards Association (VESA) in the United States and other countries. Apple, the Apple logo, and Mac are trademarks of Apple Inc., registered in U.S. and other countries. HDMI is a trademark of HDMI Licensing, LLC, registered in the U.S. and other countries. All other trademarks are the property of their respective owners. Made in China. | Tous droits réservés. Satechi est une marque déposée de Satechi LLC et peut être enregistrée. USB Type-C, USB Type-A, USB-C et USB-A sont des marques de USB Implementers Forum. DisplayPort™ et le logo DisplayPort™ sont des marques déposées de la Video Electronics Standards Association (VESA) aux États-Unis et dans d'autres pays. HDMI est une marque de HDMI Licensing, LLC, déposée aux États-Unis et dans d'autres pays. Apple, le logo Apple et Mac sont des marques déposées de Apple Inc. enregistrées aux États-Unis et dans d'autres pays. Toutes les autres marques sont la propriété de leurs propriétaires respectifs. Fabriqué en Chine. | www.satechi.net

? IF YOU HAVE QUESTIONS ABOUT OUR PRODUCTS, PLEASE CONTACT US!
SI VOUS AVEZ DES QUESTIONS SUR NOS PRODUITS, S'IL VOUS PLAIT NOUS CONTACTER!

Manufacturer:
7365 Mission Gorge Rd. Ste. 0
San Diego CA 92126 USA
+1 858 268 1880
support@satechi.com

EC REP

Authorized Representative:
OMA EUROPE AIR GmbH
Schleidenstraße 1
22880 Hamburg
GERMANY

FC CE EAC UK CA HDMI

ÉLÉMENTS D'EMBALLAGE

